礼品:

礼品运输是可以接受的。被委托为"主动馈赠的礼品"的物品是可接受的,并允许免除任何关税或增值税,提供的货物价值低于 45 欧元,由个人发给个人,并被单独包装。

个人用品

收信人个人专用物品,须缴纳关税,且某些物品不得超过下列数量:

酒精或酒精饮料(1升烈酒,2升葡萄酒)

咖啡或茶(500克咖啡,200克咖啡提取物,100克茶,40克茶提取物)

香水

烟草(50 支香烟, 25 支雪茄, 10 支雪茄或 50 克烟斗)

花露水 (.25 升)

违禁物品:

除被视为不可邮寄的物品外,禁止下列物品:

各种纤维

产于伯利兹、巴拿马和洪都拉斯的大西洋红金枪鱼

时钟和手表

可可和可可制剂

某些美国牛肉激素

含有糖精的食品

鞋类

非法麻醉品和毒品

无机/有机化学品

有柔软的金属刀片的物品,全部装在塑料、纸或织物的护套中

L-托吡芬和任何含有 L-托吡芬成分的物品

活树

乐器

含汞医用温度计

光学、电影和摄影仪器

塑料及其制品

印刷的文章、书籍和报纸,具有攻击性

生皮、皮和毛皮

橡胶橡皮擦,其外观类似于容易摄入的食品

糖精及类似产品

糖和蜜饯

含硫酸铜的玩具及游戏用品

水葫芦

动物产品及油

化工产品

某些动物的角

植物及植物产品

医药产品

武器

肉类及肉类制品

牛奶及奶类制品

## **Portugal**

## Gifts

Gift shipments are acceptable. Articles consigned as "Unsolicited gifts" are acceptable and will be allowed entry free of any duty or VAT providing the shipment is valued at less than 45 EURO, originated from and consigned to an individual, and are individually wrapped.

## Personal use items

Items for the exclusive personal use of the addressee, are admitted subject to the payment of customs duty and subject to certain items not exceeding the quantities shown:

• alcohol or alcohol beverages (1 litre spirits, 2 litres wine)

- coffee or tea (500 grams coffee, 200 grams of coffee extract, 100 grams tea, 40 grams of tea extract)
- perfumes (50 grams)
- tobacco (50 cigarettes, 25 cigarillos, 10 cigars or 50 grams of pipe tobacco)
- toilet waters (.25 litres)

## Prohibited Items

In addition to items considered non-mailable matter, the following are prohibited:

- all forms of fibers
- Atlantic red tuna (Tumnus Thymus) originating from Belize, Panama, and Honduras
- clocks and watches
- cocoa and cocoa preparations
- certain U.S. beef hormones
- foodstuffs containing saccharine
- footwear
- illicit narcotics and drugs
- inorganic/organic chemicals
- items having a flexible metal blade entirely contained in a plastic, paper, or fabric sheath
- L-tryptophan and any items having L-tryptophan as an ingredient
- live trees
- musical instruments
- medical thermometers containing mercury intended for human consumption
- optical, cinematographic and photographic instruments
- plastics and articles thereof
- printed articles, books and newspapers, offensive by nature
- raw hides, skins and furs

- rubber erasers that are similar in appearance to food products that are easily ingested
- saccharine and similar products
- sugar and sugar confectionary
- toys and games containing copper sulphate
- water hyacinth
- animal products and oils
- chemical products
- horns of certain animals
- plants and plant products
- pharmaceutical products
- weapons
- meat and meat products
- milk and milk products